
 

Rada Miejska w Augustowie

 

PROTOKÓŁ NR X/19

z obrad X sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali  konferencyjnej Urzędu
Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

30 maja 2019 r.

 
 
 
W obradach sesji wzięło udział 20 radnych, co stanowi o prawomocności obrad
- lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.
 
 
 
Ponadto w obradach udział wzięli:
- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,
- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza,
- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta,
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- kierownicy i dyrektorzy jednostek organizacyjnych miasta,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- mieszkańcy,
- dziennikarze.
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Obrady rozpoczęto 30 maja 2019 r. o godz. 13.03
a zakończono o godz. 20.15 tego samego dnia.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2018 r.
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a) skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Augustowie nr XVI/132/15 z dnia 19 listopada 2015 r. w sprawie 



ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasto Augustów na prowadzenie 
niepublicznych szkół, przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego, a także trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 
b) rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,
c) powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych,
d) Statutu Miasta Augustowa,
e) ustalenia wysokości diet radnym Rady Miejskiej w Augustowie,
f) określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów 
inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych 
wymogów, jakim muszą odpowiadać składane projekty,
g) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego,
h) określenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych niektórych 
nauczycieli w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów,
i) ustalenia planu sieci i granic obwodów publicznych szkół podstawowych, prowadzonych przez Gminę 
Miasto Augustów, na okres od dnia 1 września 2019 r.,
j) zmiany Uchwały Nr VII/74/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Słoneczne Przedszkole”,
k) wspierania rozwoju sportu w Augustowie,
l) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego „Złoże 
borowiny - Silikaty”,
m) zmiany uchwały nr VII/75/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r. w sprawie 
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków,
n) ustalenia stref cen i stawek taryfowych przy przewozie osób i ładunków taksówkami na obszarze 
Miasta Augustowa,
o) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Cyfrowy Augustów”,
p) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „EDU-MOC w Augustowie”,
q) wyrażenia zgody na wniesienie jako aport nieruchomości do ATBS „Kodrem” Sp. z o.o.,
r) wyrażenia zgody na wniesienie jako aport nieruchomości gruntowej do BIOM sp. z o.o.,
s) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości od Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko” sp. z o.o.,
t) wyrażenia zgody na wydzierżawienie BIOM sp. z o.o. nieruchomości gruntowych na okres 25 lat,
u) zmian budżetu miasta na rok 2019,
v) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032.
 

7. Przedstawienie Raportu o stanie Miasta Augustów za 2018 r.
8. Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
9. Przyjęcie protokołów z obrad VIII sesji RM z 8.04.2019 r. i IX sesji RM z 11.04.2019 r.
10. Zamknięcie obrad.
 
Ad.pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady X sesji Rady Miejskiej 
w Augustowie. Powitał Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, zaproszonych gości, media. Stwierdził, 
że na sali jest obecnych 19 radnych, więc obrady są prawomocne /0:06/.
 
Ad. pkt 2 
Przedstawienie porządku obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /0:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są uwagi do porządek obrad, 
który Państwo Radni otrzymali w systemie e-Sesja /zał.nr 2/. 
 



Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
punktu dotyczącego przyjęcia protokołów z poprzednich sesji, ponieważ nie otwierają się i Radni 
nie mogli zapoznać się z ich treścią /0:53/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:21/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:49/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:54/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad  projektów 
uchwał w sprawie: Statutu Miasta Augustowa; ustalenia wysokości diet radnym Rady Miejskiej w 
Augustowie; wyrażenia zgody na wniesienie jako aport nieruchomości do ATBS „Kodrem” Sp. z o.o. /
2:15/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek, aby projekt uchwały, 
który Państwo Radni otrzymali w systemie e-Sesja, w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, był rozpatrywany w punkcie 6a /3:12/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wspierania rozwoju sportu w Augustowie /3:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:59/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Rafał Harasim /5:05/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:51/
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /6:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:50/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /6:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:13/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /7:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił pięciominutową przerwę w 
obradach /7:22/.
 
Przerwa /7:27 – 15:34/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej po wznowieniu obrad po przerwie 
wycofał swój wniosek dotyczący projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. /15:34/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /16:05/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta zgłosił wniosek o wprowadzenie pod obrady Rady 
Miejskiej projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość /zał. nr 3/ /16:10/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /16:40/.
 



Pan Radny Tomasz Miklas /16:46/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /16:56/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /16:57/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /16:58/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /17:21/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /17:24/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /17:28/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /18:40/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /18:47/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /18:54/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Pana 
Adama Sieńko – Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej o zdjęcie z porządku obrad punktu 9 
dotyczącego przyjęcia protokołów z obrad VIII i IX sesji Rady Miejskiej /19:08/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, 
Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

PRZECIW (1)
Tomasz Bukłaho

NIEOBECNI (2)
Katarzyna Raczkowska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Pana Radnego 
Adama Sieńko został przyjęty. Następnie poddał pod głosowanie pierwszy wniosek Burmistrza Miasta o 
zdjęcie z porządku obrad podpunktu 6d dotyczącego projektu uchwały w sprawie Statutu Miasta 
Augustowa /20:15/.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, 
Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela 
Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław Zawadzki
 
PRZECIW (1)



Leszek Stanisław Cieślik

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Miklas, Magdalena Śleszyńska

NIEOBECNI (2)
Katarzyna Raczkowska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Burmistrza Miasta 
został przyjęty. Następnie poddał pod głosowanie drugi wniosek Burmistrza Miasta w sprawie zdjęcia z 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnym Rady Miejskiej w 
Augustowie /21:28/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Miklas, Magdalena Śleszyńska
 
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Raczkowska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Burmistrza Miasta 
został przyjęty. Następnie poddał pod głosowanie trzeci wniosek Burmistrza Miasta  o wykreślenie z 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie jako aport nieruchomości do 
ATBS „Kodrem” Sp. z o.o. /22:09/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra 
Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Raczkowska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Burmistrza Miasta 
został przyjęty. Następnie poddał pod głosowanie wniosek Pana Radnego Tomasza Miklasa dotyczący 
zdjęcia z porządku obrad punktu 6k – projektu uchwały w sprawie wspierania rozwoju sportu w 
Augustowie /23:17/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (1)
Marcin Kleczkowski
 
PRZECIW (17)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, 
Aleksandra Kleczkowska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela 
Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Alicja Dobrowolska
 
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Raczkowska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Pana Radnego 
Tomasza Miklasa został odrzucony /24:03/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /24:32/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /25:04/.
 
Pani Radna Alicja Dobrowolska /25:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do przegłosowania kolejnego 
wniosku Burmistrza Miasta dotyczącego wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 
Przypomniał, iż proponował rozpatrzenie projektu uchwały w punkcie 6a. Poprosił Pana Burmistrza o 
przedstawienie swojej propozycji w powyższej sprawie /25:08/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przychylił się do sugestii Pana Przewodniczącego, aby 
projekt uchwały był rozpatrzony w punkcie 6a /25:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z Państwa Radnych jest za 
rozszerzeniem porządku obrad o punkt dotyczący rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /z uwagi na
problem techniczny, który pojawił się  w systemie e-Sesja, głosowanie zostało przeprowadzone za 
pomocą podniesionej ręki /26:05/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (13)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, 
Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 
Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Aleksandra Kleczkowska, Dariusz Ostapowicz, Mieczysław 
Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska
 
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Raczkowska, Wojciech Walulik
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Burmistrza Miasta 
został przyjęty. Następnie przedstawił zmieniony porządek obrad i poddał go pod głosowanie /28:42/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra 
Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław 
Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Katarzyna Raczkowska, Wojciech Walulik
 
Ad.pkt 3 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta 
od przedstawienia ostatniego sprawozdania /34:18/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta 
Augustowa od przedstawienia ostatniego sprawozdania /34:18/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności /34:42/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej /43:37/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /43:46/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /44:21/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /44:22/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /44:23/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /44:25/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /44:47/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /44:51/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /45:00/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /45:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /46:26/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /46:34/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /46:45/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /46:50/.



 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /47:09/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /47:09/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /47:10/.
 
Ad.pkt 4. 
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /47:15/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /47:14/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy coś stało się ze sprzętem służącym do koszenia, 
którym dysponuje Centrum Sportu i Rekreacji, ponieważ plaża Bielnik wygląda strasznie. 
Poinformowała, że dzieci nie mogą korzystać z placu zabaw i siłowni, gdyż trawa jest wyższa niż część 
tych urządzeń /47:36/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /48:07/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki zapytał, czy już znana jest sytuacja dotycząca pomostu i plaży Bielnik, 
czy można liczyć na to, że plaża będzie otwarta w tym sezonie dla turystów i mieszkańców miasta /
48:12/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /48:50/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że otrzymał pismo w sprawie
ogrodzenia, które wpłynęło również do Pana Burmistrza. Zapytał, czy załatwiony jest ten temat. 
Poinformował, że chciały odczytać dwie interpelacje, który złożył od ostatniej sesji Rady Miejskiej /
48:55/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /49:17/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /49:31/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /49:32/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /49:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /49:46/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska poprosiła o kontynuację spełniania interpelacji, które radni składali 
w poprzedniej kadencji, np. Pani Joanna Lisek zwracała się z prośbą o podcinanie gałęzi wierzb na 
bulwarach, gdyż przeszkadzają rowerzystom, osobom korzystającym z bulwarów. Następnie poprosiła o 
nawiązanie korespondencji z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad na temat kolejnych 
nasadzeń wzdłuż ul. Chreptowicza, ponieważ posadzona jarzębina w większości uschła /50:07/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /51:11/.
 
Pani Radna Aleksandra Sigillewska złożyła interpelację, która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu /51:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /54:49/.
 



Ad.pkt 5 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2018 r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej za 2018 r. /54:54/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej za 2018 r. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /
54:54/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /55:17/.
 
Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /55:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /55:44/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /55:54/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /57:32/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /57:36/.
 
Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /57:46/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /57:48/.
 
Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /57:49/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /57:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /58:00/.
 
Ad. pkt 6a 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy,
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /58:08/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Przypomniał, że uchwała dotyczy 
nieruchomości przy ul. Kasztanowej. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać 
głos /58:08/.
 
Głosy z sali /58:38/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /58:41/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta poinformował, że jest przeciwny podejmowaniu 
uchwały. Przeprowadzona analiza wykazała, że niektóre działki, którymi dysponuje Miasto, nie są 
użytkowane na cele, na które pierwotnie były przeznaczone i powinny wrócić do Miasta.  Planuje się 
wprowadzenie takiej zasady, a nie wyjątku. Uzasadnił swoje stanowisko /58:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że proponowana uchwała 
jest analogiczna do innych uchwał podejmowanych przez Radę Miejską nawet w tej kadencji. Uzasadnił  



swoje stanowisko /1:03:02/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:09:36/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:11:31/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /1:13:00/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:14:08/.
 
Pani Radna Alicja Dobrowolska /1:14:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:14:38/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:17:30/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:20:56/.
 
Pan Radny Marek Sznejder /1:22:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:22:25/.
 
Pan Radny Marek Sznejder /1:22:29/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:23:45/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:23:51/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:26:18/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:26:24/.
 
Głos z sali /1:26:45/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:26:47/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:29:52/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:30:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:32:14/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /1:33:07/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:33:25/.
 
Pan Filip Jery Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:33:27/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /1:33:35/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:35:38/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /1:35:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:35:57/.



 
Pan Radny Tomasz Miklas /1:35:57/.
 
Pan Filip Jery Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:36:01/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:38:24/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:38:26/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:40:57/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /1:41:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:43:01/.
 
Pan Radny Rafał Harasim zgłosił wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad. W projekcie 
ujęty jest zapis o zawarciu umowy z dotychczasowym dzierżawcą, natomiast z wypowiedzi Pani Mecenas
wynika, że dzierżawa jest wypowiedziana. Wyrok sądu potwierdza, że nie ma dotychczasowego 
dzierżawcy /1:43:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:43:40/.
 
Pan Radny Rafał Harasim /1:44:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:44:16/.
 
Pan Radny Rafał Harasim /1:44:25/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:44:27/.
 
Pan Radny Rafał Harasim /1:44:55/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek Pana Radnego Marcina 
Harasima pod głosowanie /1:45:10/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, 
Aleksandra Kleczkowska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław 
Zawadzki
 
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Alicja Dobrowolska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow
 
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Raczkowska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek  Pana Radnego 
Rafała Harasima został przyjęty. Uchwała została zdjęta z porządku obrad /1:45:52/.



 
Ad.pkt 6b
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Augustowie 
nr XVI/132/15 z dnia 19 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
z budżetu Gminy Miasto Augustów na prowadzenie niepublicznych szkół, przedszkoli oraz innych 
form wychowania przedszkolnego, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie skargi na uchwałę 
Rady Miejskiej w Augustowie nr XVI/132/15 z dnia 19 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasto Augustów na prowadzenie niepublicznych szkół, 
przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości
ich pobrania i wykorzystania /1:46:07/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Augustowie 
nr XVI/132/15 z dnia 19 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 
budżetu Gminy Miasto Augustów na prowadzenie niepublicznych szkół, przedszkoli oraz innych form 
wychowania przedszkolnego, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania. Zapytał, czy Komisja skarg, wniosków i petycji wypracowała opinię w powyższej 
sprawie /1:46:07/.
 
Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji poprosiła o zabranie 
głosu Wiceprzewodniczącą Komisji skarg, wniosków i petycji, ponieważ przewodniczyła obradom /
1:46:41/.
 
Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji 
poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania 
uznała skargę za bezzasadną 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie 
wstrzymującym się /1:46:52/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił, aby opinię w sprawie projektu 
uchwały przedstawiła Komisja Społeczno-Oświatowa /1:47:11/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, że 
Komisja Społeczno-Oświatowa w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania 4 głosami za uznała 
skargę za bezzasadną. Za uznaniem skargi za zasadną głosował 1 członek Komisji, a 1 członek Komisji 
wstrzymał się od głosu /1:47:51/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:48:10/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:48:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:48:29/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:48:33/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:48:46/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /1:48:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:49:59/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:50:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:50:08/.



 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:50:09/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:52:12/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:52:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:53:55/.
 
Pani Radna Alicja Dobrowolska /1:54:01/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:54:12/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /1:54:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:58:37/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:58:43/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:58:46/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /1:58:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:01:41/.
 
Pan Radny Leszek Cieślik /2:01:47/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
2:03:35/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ0 SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela 
Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Magdalena Śleszyńska
 
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Raczkowska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/95/19 w 
sprawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Augustowie nr XVI/132/15 z dnia 19 listopada 2015 r. w 
sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasto Augustów na 
prowadzenie niepublicznych szkół, przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego, a także 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania została podjęta /2:04:09/.
/Uchwała Nr X/95/19 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6c 



Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza
Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie rozpatrzenia 
ponownej skargi na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /2:04:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność 
Burmistrza Miasta Augustowa. Poprosił Przewodniczącą Komisji skarg, wniosków i petycji o 
przedstawienie opinii w powyższej sprawie /2:04:17/.
 
Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji poinformowała, że 
Komisja skarg, wniosków i petycji w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania 3 głosami za, przy 
braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się postanowiła pozostawić skargę bez 
rozpoznania, podtrzymując tym samym swoje poprzednie stanowisko i stanowisko Rady Miejskiej w 
Augustowie wyrażone w uchwale nr VII/77/19 z dnia 14 marca 2019 r. /2:04:52/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:05:17/.
 
Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /2:05:58/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:06:59/.
 
Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /2:06:01/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:06:10/.
 
Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /2:06:12/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
2:06:17/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra 
Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław 
Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Katarzyna Raczkowska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/96/19 w 
sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza Miasta Augustowa została podjęta /
2:06:36/.
/Uchwała Nr X/96/19 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.
 
Ad. pkt 6d 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów
na ławników do sądów powszechnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zaopiniowania 
kandydatów na ławników do sądów powszechnych /2:06:39/.



 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania 
kandydatów na ławników do sądów powszechnych. Poprosił o zgłaszanie kandydatur do ww. Zespołu /
2:06:39/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska zgłosiła wniosek o ogłoszenie dziesięciominutowej przerwy w 
obradach sesji /2:07:12/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę /2:07:18/.
 
Przerwa /2:07:21- 2:24:33/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie. Poprosił o 
zgłaszanie kandydatur do Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 
powszechnych /2:24:33/.
 
Pani Radna Alicja Dobrowolska zgłosiła kandydatury Pana Radnego Mirosława Chudeckiego i Pani 
Radnej Jolanty Onety Roszkowskiej /2:24:53/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:25:00/.
 
Pan Radny Marek Sznejder zgłosił kandydatury Pana Radnego Adama Sieńko i Pana Radnego Leszka 
Stanisława Cieślika /2:25:12/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Jolanta 
Roszkowska wyraża zgodę na kandydowanie /2:25:18/.
 
Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska wyraziła zgodę /2:26:08/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Mirosław 
Chudecki wyraża zgodę na kandydowanie /2:26:09/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki wyraził zgodę /2:26:12/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Leszek Cieślik 
wyraża zgodę na kandydowanie /2:26:13/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik wyraził zgodę /2:26:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Adam Sieńko 
wyraża zgodę na kandydowanie /2:26:17/.
 
Pan Radny Adam Sieńko wyraził zgodę /2:26:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowane /
2:26:20/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, 
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 
Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, 



Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (3)
Tomasz Bukłaho, Aleksandra Kleczkowska, Aleksandra Maria Sigillewska
 
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/97/19 w 
sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych 
została podjęta /2:27:15/.
/Uchwała Nr X/97/19 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6g 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw 
obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji 
obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać 
składane projekty.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw 
uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, 
jakim muszą odpowiadać składane projekty /2:27:21/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia 
inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji 
obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać składane 
projekty. Poprosił Pana Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej o przedstawienie opinii 
Komisji w powyższej sprawie /2:27:21/.
 
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, że Komisja 
Społeczno-Oświatowa projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku 
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /2:28:00/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
2:28:14/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1)
Aleksandra Maria Sigillewska

NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/98/19 w 
sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów 
inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych 
wymogów, jakim muszą odpowiadać składane projekty została podjęta /2:28:40/.



/Uchwała Nr X/98/19 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6h 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie określenia wzoru 
wniosku o wypłatę dodatku energetycznego /2:28:45/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego. Poprosił Pana Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej o przedstawienie 
opinii Komisji w powyższej sprawie /2:28:45/.
 
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, że Komisja 
Społeczno-Oświatowa projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku 
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /2:29:08/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
2:29:17/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
 
BRAK GŁOSU (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
 
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/99/19 w 
sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego została podjęta /2:29:52/.
/Uchwała Nr X/99/19 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6i 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru 
obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 
stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach i przedszkolach prowadzonych 
przez Gminę Miasto Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach i 
przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów /2:30:00/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w  sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania i 
rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 
powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 



dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów. Poprosił Pana Przewodniczącego Komisji Społeczno-
Oświatowej o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /2:30:00/.
 
Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, że Komisja 
Społeczno-Oświatowa projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 6 głosami za, przy braku 
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /2:30:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
2:30:48/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1)
Aleksandra Maria Sigillewska

NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/100/19 w  
sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych niektórych 
nauczycieli w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów została podjęta /
2:31:24/.
/Uchwała Nr X/100/19 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6j 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci i granic obwodów publicznych szkół
podstawowych, prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów, na okres od dnia 1 września 2019 r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ustalenia planu 
sieci i granic obwodów publicznych szkół podstawowych, prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów, 
na okres od dnia 1 września 2019 r. /2:31:33/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że kolejnym punktem 
porządku obrad jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci i granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów, na okres od dnia 1 
września 2019 r. Poprosił Pana Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej o przedstawienie 
opinii Komisji w powyższej sprawie /2:31:33/.
 
 Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, że Komisja 
Społeczno-Oświatowa projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów 
przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /2:31:58/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję /2:32:08/.
 
Pan Radny Marek Sznejder stwierdził, że znane są intencje uzasadniające podjęcie uchwały w 
przedstawionej formie, gdyż takie uchwały są ważne tylko do 31 sierpnia. Wygaszane są klasy 



Gimnazjum, więc pozostaje tylko Szkoła Podstawowa. Przypomniał, że na posiedzeniu Komisji uzyskał 
odpowiedź dotyczącą budynku przy ul. Nowomiejskiej, iż przez najbliższy rok ten budynek będzie 
przeznaczony na taki sam cel, jak do tej pory. Oprócz tego część budynku zostanie przeznaczona na dwa 
oddziały przedszkolne. Poinformował, że mając na uwadze tradycje funkcjonowania szkoły 
przy ul. Nowomiejskiej oraz kierując się zasadą ograniczonego zaufania, gdyż nie są znane dokładne 
plany co do tego budynku na przyszłe lata, a także kierując się troską o właściwe zabezpieczenie zarządu 
trwałego z powodu braku wiążącej decyzji na przyszłość wnioskuje o tymczasowe pozostawienie 
budynku w zasobach Szkoły Podstawowej. Kontynuacja przez kolejny rok szkolny zarządu 
nad budynkiem byłej Szkoły Podstawowej oraz byłego Gimnazjum nr 2 im. Sybiraków umożliwi 
wykorzystanie majątku do potrzeb Przedszkola nr 2, które w najbliższym czasie ma przejść gruntowny 
remont, a także zabezpieczy mienie do czasu podjęcia decyzji o dalszych jego losach. Zgłosił wniosek, 
aby w załączniku nr 1 do uchwały w punkcie „adres siedziby szkoły oraz adresy innych lokalizacji 
prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych” uwzględnić zapis, że siedziba 
Szkoły Podstawowej w Augustowie jest nadal przy ul. Rajgrodzkiej i przy ul. Nowomiejskiej 41. Jeżeli 
Państwo Radni poprą ten wniosek, to złoży kolejny wniosek, który będzie dotyczył zdjęcia projektu 
uchwały z porządku obrad, ponieważ wymagana jest opinia Kuratora Oświaty w powyższej sprawie /
2:32:16/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:35:51/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:36:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:40:28/.
 
Pan Radny Marek Sznejder /2:40:36/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:41:22/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:41:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:43:50/.
 
Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:45:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:45:41/.
 
Pan Radny Marek Sznejder wyjaśnił, że we wniosku chodzi o to, aby treść uchwały brzmiała tak, jak 
brzmi do tej pory. W załączniku nr 1 w punkcie: „adres siedziby szkoły, adresy innych lokalizacji 
prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych” jest zapisane, że siedzibą szkoły 
jest adres na ul. Rajgrodzkiej 1 oraz przy ul. Nowomiejskiej 41, wskazany jako miejsce, lokalizacja zajęć.
Taka uchwała funkcjonowała do tej pory i była zaopiniowana pozytywnie. Nie jest to przekształcenie 
Szkoły, ponieważ Gimnazjum nie istnieje od dwóch lat, zostało wygaszone. Istnieje tylko Szkoła 
Podstawowa Nr 2, która posiada w swoich zasobach dwa budynki. Nie następuje żadne przekształcenie, 
ponieważ nadal  pozostaną w zasobach szkoły, której siedzibą jest Rajgrodzka 1, dwa budynki. Nie 
skutkuje to żadnym przekształceniem, tylko wymaga opinii Kuratora. Jeżeli Państwo Radni przyjmą 
wniosek, to zgłosi drugi wniosek o wycofanie uchwały z porządku obrad celem dopisania treści i 
przesłanie jej do Kuratora, który ma 14 dni na zaopiniowanie sieci /2:45:47/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:47:59/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:48:06/.
 
Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:49:27/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:50:36/.



 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:51:28/.
 
Pan Radny Marek Sznejder /2:51:34/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:55:23/.
 
Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:55:28/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:55:48/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:55:53/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:57:26/.
 
Pan Radny Marek Sznejder podtrzymał wniosek /2:57:30/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:59:11/.
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /2:59:18/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:59:55/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:59:59/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie pierwszy wniosek
Pana Radnego Marka Sznejdera dotyczący zmiany § 2, wprowadzenia drugiego adresu siedziby Szkoły 
Podstawowej Nr 2, a mianowicie obok ul. Rajgrodzkiej 1 wprowadza się zapis, adres siedziby Szkoły, ul. 
Nowomiejska 41 /3:00:31/.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, 
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 
Piasecka, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska

PRZECIW (2)
Tomasz Bukłaho, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Aleksandra Kleczkowska, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska

BRAK GŁOSU (1)
Aleksandra Maria Sigillewska

NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że pierwszy wniosek 
Pana Radnego Marka Sznejdera został przyjęty /3:01:10/.
 
Pan Radny Marek Sznejder zgłosił wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad, ponieważ 
Rada Miejska nie może nad nią procedować. Skoro treść uchwały ma być zmieniona, to musi ją 



zaopiniować Kuratorium Oświaty /3:01:27/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek pod głosowanie /
3:01:48/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
 
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Pana Radnego 
Marka Sznejdera został przyjęty. Uchwała została zdjęta z porządku obrad /3:02:30/.
 
Ad. pkt 6k 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/74/19 Rady Miejskiej 
w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r. sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji 
projektu pn. „Słoneczne Przedszkole”.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr VII/74/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r. sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie do realizacji projektu pn. „Słoneczne Przedszkole”/3:02:50/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/74/19 Rady Miejskiej w 
Augustowie z dnia 14 marca 2019 r. sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. 
„Słoneczne Przedszkole”. Poprosił Panią Wiceprzewodniczącą Komisji ds. Budżetu o przedstawienie 
opinii Komisji w powyższej sprawie /3:02:50/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że 
Komisja ds. Budżetu projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku 
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:03:36/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:03:52/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:03:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
3:05:00/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska
 
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/101/19 w 
sprawie zmiany Uchwały Nr VII/74/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r. sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Słoneczne Przedszkole” została podjęta /
3:05:31/.
/Uchwała Nr X/101/19 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.
 
Ad. pkt 6l 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wspierania rozwoju sportu w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wspierania 
rozwoju sportu w Augustowie /3:05:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wspierania rozwoju sportu w Augustowie. 
Otworzył dyskusję /3:05:39/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Adam Sieńko /3:06:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:07:42/.
 
Pan Radny Adam Sieńko /3:08:33/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:09:10/.
 
Pan Radny Rafał Harasim /3:09:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod glosowanie /
3:11:01/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska

NIEOBECNI (1)



Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/102/19 w 
sprawie wspierania rozwoju sportu w Augustowie została podjęta /3:11:25/.
/Uchwała Nr X/102/19 - stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6m 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Augustowa zwanego „Złoże borowiny - Silikaty”.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego „Złoże borowiny - 
Silikaty”/3:11:32/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego „Złoże borowiny - Silikaty”. 
Poprosił Panią Przewodniczącą Komisji Rozwoju o przedłożenie opinii Komisji w powyższej sprawie /
3:11:32/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju poinformowała, że Komisja 
Rozwoju w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania projekt uchwały  w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego „Złoże borowiny - Silikaty” 
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku 
głosów wstrzymujących się /3:11:59/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie stwierdzenie 
nienaruszenia przez Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa, zwany 
„Złoże borowiny - Silikaty” ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Augustowa /3:12:24/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /3:13:52/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził reasumpcję głosowania /
3:14:04/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska

NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej potwierdził, że Rada Miejska 
jednogłośnie stwierdziła nienaruszenie przez Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Augustowa, zwany „Złoże borowiny - Silikaty” ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa. Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa, zwanego „Złoże 



borowiny - Silikaty” /3:16:39/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
 
Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska

NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/103/19 w 
sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa, zwanego 
„Złoże borowiny - Silikaty” została podjęta /3:18:07/.
/Uchwała Nr X/103/19 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.
 
Ad. pkt 6n 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/75/19 Rady Miejskiej 
w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r. w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany uchwały nr
VII/75/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r. w sprawie Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków /3:18:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/75/19 Rady Miejskiej w 
Augustowie z dnia 14 marca 2019 r. w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 
Poprosił o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /3:18:19/.
 
Pan Dariusz Ostapowicz – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 
Rozwoju w wyniku przeprowadzonego w dniu 15 maja 2019 r. jawnego głosowania projekt uchwały 
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /3:18:53/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
3:19:25/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik



 
Pan Marcin Kleczkowski –stwierdził, że uchwała Nr X/104/19 w sprawie zmiany uchwały nr VII/75/19 
Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 14 marca 2019 r. w sprawie Regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków została podjęta /3:19:56/.
/Uchwała Nr X/104/19 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6o 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stref cen i stawek taryfowych przy przewozie 
osób i ładunków taksówkami na obszarze Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ustalenia stref cen 
i stawek taryfowych przy przewozie osób i ładunków taksówkami na obszarze Miasta Augustowa /
3:20:04/.
 
Pan Marcin Kleczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia stref cen i stawek taryfowych przy 
przewozie osób i ładunków taksówkami na obszarze Miasta Augustowa. Udzielił głosu Panu 
Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta Augustowa /3:20:04/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta wniósł autopoprawkę do projektu uchwały /3:20:23/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pani Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:21:17/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:21:18/.
 
Głosy z sali /3:21:21/
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:21:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej /3:21:35/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /3:21:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej /3:21:49/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju poinformowała, że  wczoraj na 
posiedzenie Komisji Rozwoju Pani Mecenas przygotowała projekt uchwały z autopoprawką, która była 
zaopiniowana /3:21:50/.
 
Pan Marcin Kleczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej /3:22:09/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /3:22:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej /3:22:23/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /3:22:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej /3:22:27/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju poinformowała, że Komisja 
Rozwoju projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 11 głosami za, przy braku głosów 
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:22:28/.
 
Pan Marcin Kleczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej /3:22:46/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:23:09/.



 
Pan Marcin Kleczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej /3:23:21/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /3:23:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przygotowanie głosowania 
dotyczącego autopoprawki zmieniającej treść § 3. Ogłosił pięciominutową przerwę w obradach /3:23:51/.
 
Przerwa /3:24:26 – 3:36:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej po wznowieniu obrad po przerwie poddał 
autopoprawkę Pana Burmistrza pod głosowanie/3:36:19/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 
Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
 
NIEOBECNI (3)
Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka została 
poparta jednogłośnie. Poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnioną autopoprawką /3:37:37/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 
Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

NIEOBECNI (3)
Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/105/19 w 
sprawie ustalenia stref cen i stawek taryfowych przy przewozie osób i ładunków taksówkami na obszarze 
Miasta Augustowa została podjęta /3:38:16/
/Uchwała Nr X/105/19 stanowi załącznik nr 15 do niniejszej uchwały/.

Ad. pkt 6p 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu 
pn.”Cyfrowy Augustów”.



/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Cyfrowy Augustów”/3:38:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji 
projektu pn.”Cyfrowy Augustów”. Poprosił Panią Wiceprzewodniczącą Komisji ds. Budżetu o 
przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /3:38:22/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że 
Komisja ds. Budżetu projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku 
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:38:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:38:52/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały /3:39:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
3:39:59/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 
Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
 
NIEOBECNI (3)
Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/106/19 w 
sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Cyfrowy Augustów” została 
podjęta /3:40:23/.
/Uchwała Nr X/106/19 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6r 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu 
pn. „EDU-MOC w Augustowie”.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przystąpienie do realizacji projektu pn. „EDU-MOC w Augustowie”/3:40:31/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji 
projektu pn. „EDU-MOC w Augustowie”. Poprosił Panią Wiceprzewodniczącą Komisji ds. Budżetu o 
przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /3:40:31/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że 
Komisja ds. Budżetu projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku 
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:40:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:41:08/.



 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:41:23/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:41:26/.
 
Pani Emilia Słucka – p.o. Kierownika Referatu Funduszy Zewnętrznych omówiła projekt uchwały /
3:41:30/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
3:42:11/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 
Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

NIEOBECNI (2)
Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/107/19 w 
sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „EDU-MOC w Augustowie” została 
podjęta /3:42:54/.
/Uchwała Nr X/107/19 – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6s 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie jako aport nieruchomości
gruntowej do BIOM sp. z o.o.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wniesienie jako aport nieruchomości gruntowej do BIOM sp. z o.o. /3:43:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie jako aport 
nieruchomości gruntowej do BIOM sp. z o.o. Poprosił Panią Przewodniczącą Komisji Rozwoju o 
przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /3:43:02/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju poinformowała, że Komisja 
Rozwoju projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 11 głosami za, przy braku głosów 
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:43:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:43:30/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny omówił projekt uchwały /3:43:45/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
3:44:35/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 
Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

NIEOBECNI (2)
Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/108/19 w 
sprawie wyrażenia zgody na wniesienie jako aport nieruchomości gruntowej do BIOM sp. z o.o. została 
podjęta /3:44:57/.
 
Ad. pkt 6t 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
od Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko„ sp. z o.o.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości od Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko„ sp. z o.o. /3:45:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości od 
Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko„ sp. z o.o. Poprosił Panią Przewodniczącą Komisji Rozwoju 
o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie  /3:45:05/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju poinformowała, że Komisja 
Rozwoju projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 11 głosami za, przy braku głosów 
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:45:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:45:35/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny omówił projekt uchwały /3:45:41/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
3:47:45/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 
Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (3)
Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/109/19 w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości od Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko„ sp. z 
o.o. została podjęta /3:48:21/.



/Uchwała Nr X/109/19 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt 6u 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie BIOM sp. z o.o. 
nieruchomości gruntowych na okres 25 lat.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wydzierżawienie BIOM sp. z o.o. nieruchomości gruntowych na okres 25 lat /3:48:27/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie BIOM sp. z 
o.o. nieruchomości gruntowych na okres 25 lat. Udzielił głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi – 
Burmistrzowi Miasta /3:48:27/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, aby w tytule i
w treści § 1. przed cyfrą „25” dodać słowo „do” /3:48:34/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał autopoprawkę pod głosowanie /
3:49:27/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela 
Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1)
Rafał Harasim
 
NIEOBECNI (3)
Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka Pana 
Burmistrza została przyjęta /3:50:53/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /3:51:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Przewodniczącą Komisji 
Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji w sprawie projektu uchwały /3:51:07/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju poinformowała, że na posiedzeniu
Komisji Rozwoju był przedstawiony projekt uchwały z autopoprawką. Komisja projekt uchwały 
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku 
głosów wstrzymujących się /3:51:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
3:51:37/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)



Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela 
Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

BRAK GŁOSU (1)
Rafał Harasim

NIEOBECNI (3)
Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/110/19 w 
sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie BIOM sp. z o.o. nieruchomości gruntowych na okres do 25
lat została podjęta /3:51:57/.
/Uchwała Nr X/110/19 – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6w 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian budżetu 
miasta na rok 2019 /3:52:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019. Poprosił Panią 
Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu o przedstawienie opinii w powyższej sprawie /3:52:06/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że 
Komisja ds. Budżetu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 1 głosem za, przy braku głosów 
przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /3:52:26/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:52:48/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przystąpił do zgłaszania autopoprawki do projektu 
uchwały /3:53:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:53:14/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił autopoprawkę /3:53:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:00:08/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:00:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:05:15/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:05:21/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:05:35/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /4:05:42/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:05:46/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /4:05:49/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:06:57/.



 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:07:04/.
 
Głos z sali /4:08:21/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:08:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:10:36/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:10:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:16:33/.
 
Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /4:16:37/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:16:53/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zgłosił wniosek formalny o zdjęcie 300.000 zł z dofinansowania 
bazy kajakarzy i przeniesienie tej kwoty na oświatę, na remont szkoły /w budynku Nr 3/ /4:17:01/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:17:40/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:18:10/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:18:14/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /4:18:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:18:41/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:18:56/.
 
Głos z sali /4:19:47/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:19:52/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:19:54/.
 
Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:19:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:20:47/.
 
Pan Radny Leszek Cieślik /4:20:53/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:20:54/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Budżetu /4:21:04/.
 
Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /4:21:18/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:24:44/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:24:58/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:25:20.
 



Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:25:24/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Skarbnik Miasta /4:26:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:26:05/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:26:07/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:26:08/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:26:10/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:26:41/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:26:42/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:27:19/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:27:20/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:27:22/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:27:27/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:27:43/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:28:38/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki /4:28:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:29:53/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:29:58/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:30:09/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:30:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:31:03/.
 
Głos z sali /4:31:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:31:07/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /4:31:18/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:31:33/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:31:38/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:32:24/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /4:32:28/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:33:33/.
 



Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:33:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:34:03/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik sprecyzował swój wniosek. Wniosek dotyczy zdjęcia kwoty 
300.000 zł z działu 926 „Kultura fizyczna” rozdział 92695 „Pozostała działalność” i przekazanie na 
zwiększenie w dziale 801 „Oświata i wychowanie” rozdział 80101 /4:34:04/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:35:12/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:35:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Pana 
Radnego Leszka Stanisława Cieślika /4:37:09/.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Leszek Stanisław Cieślik, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, 
Marek Sznejder

PRZECIW (10)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Alicja Dobrowolska, Aleksandra Kleczkowska, Dariusz Ostapowicz,
Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 
Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Mirosław Chudecki, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas

BRAK GŁOSU (1)
Rafał Harasim

NIEOBECNI (2)
Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Pana Radnego 
Leszka Cieślika został odrzucony. Poddał pod głosowanie autopoprawkę przedłożoną przez Burmistrza 
Miasta /4:37:48/.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Aleksandra Kleczkowska, 
Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela 
Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Rafał Harasim



NIEOBECNI (2)
Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka zgłoszona 
przez Pana Burmistrza została przyjęta. Poddał pod głosowanie projekt uchwały z przyjętą 
autopoprawką /4:38:49/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Aleksandra Kleczkowska, 
Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela 
Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder

BRAK GŁOSU (1)
Rafał Harasim

NIEOBECNI (2)
Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/111/19 w 
sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019 została podjęta /4:39:39/.
/Uchwała Nr X/111/19 – stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6x 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Augustowa na lata 2019-2032.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032 /4:39:45/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Augustowa na lata 2019-2032. Poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. Budżetu w powyższej 
sprawie /4:39:45/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że 
Komisja ds. Budżetu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 1 głosem za, przy braku głosów 
przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /4:40:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:40:18/.
 
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta w imieniu Burmistrza Miasta wniósł autopoprawkę do 
projektu uchwały /4:40:29/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał autopoprawkę pod głosowanie /
4:41:32/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (12)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Aleksandra Kleczkowska, 
Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam 
Sieńko, Marek Sznejder

BRAK GŁOSU (1)
Rafał Harasim

NIEOBECNI (2)
Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka została 
przyjęta. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz autopoprawką /4:43:03/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Aleksandra Kleczkowska, 
Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela 
Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder

BRAK GŁOSU (1)
Rafał Harasim

NIEOBECNI (2)
Aleksandra Maria Sigillewska, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr X/112/19 w 
sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032 została podjęta /
4:43:39/.
/Uchwała Nr X/112/19 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7 
Przedstawienie Raportu o stanie Miasta Augustów za 2018 r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przedstawieniu Raportu o stanie Miasta 
Augustów za 2018 r. /4:43:49/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego przedstawieniu Raportu o stanie Miasta Augustów za 
2018 rok. Poinformował o nowej procedurze w powyższej sprawie. Udzielił głosu Panu Mirosławowi 
Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta /4:43:49/. 
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił Raport o stanie Miasta Augustów za 2018 
rok /4:45:49/.
 



W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:48:47/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:50:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:50:45/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:50:46/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:50:49/.
 
Głosy z sali /4:50:51/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:51:02/.
 
Głosy z sali /4:51:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:51:18/.
 
Głosy z sali /4:51:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:51:50/.
 
Głosy z sali /4:51:51/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:51:56/.
 
Głosy z sali /4:52:09/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:52:17/.
 
Głosy z sali /4:52:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:52:24/.
 
Głosy z sali /4:53:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:53:15/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:53:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:53:55/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:54:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:55:19/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:55:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:55:36/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:55:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:55:40/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:55:44/.



 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:55:55/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:55:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:55:58/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:56:47/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:56:49/.
 
Głosy z sali /4:56:52/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:56:54/.
 
Ad. pkt 8 
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego wolnym wnioskom i omówieniu interpelacji i 
zapytań radnych /4:57:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przed przystąpieniem 
do rozpatrywania punktu poświęconego wolnym wnioskom, omówieniu interpelacji i zapytań radnych, 
przedstawi korespondencję, ujętą w systemie e-Sesja, która wpłynęła do Rady Miejskiej: list Prezydenta 
RP Pana Andrzeja Dudy; inicjatywę uhonorowania Arcybiskupa Marka Zalewskiego; zaproszenie Pani 
Karoliny Kuśmierz na recital dyplomowy; zaproszenie Stowarzyszenia Przyjaciół ŚDS „Zielony Parasol” 
i Środowiskowego Domu Samopomocy na  Przegląd Twórczości Osób z Niepełnosprawnością; pismo 
Wojewody Podlaskiego na temat uchwały Nr VI/60/19 Rady Miejskiej w Augustowie z 8.02.2019 r.; 
pismo Pana J.B w sprawie opłaty uzdrowiskowej i odpowiedź na to pismo; pismo Pana Ł.K. w sprawie 
przyznania mieszkania, które kieruje do Komisji Społeczno-Oświatowej; pismo dotyczące odwodnienia 
terenu na ul. Krzywej, które kieruje do Komisji Rozwoju; korespondencję prowadzoną między 
Burmistrzem Miasta a Starostą Augustowskim w sprawie zwiększenia poziomu finansowania budowy 
ul. Wojska Polskiego; orzeczenie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie uchwały 
dotyczącej ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości;  pismo Towarzystwa Nauczycieli Bibliotekarzy Szkół Polskich o kontynuowanie 
rozpoczętych remontów bibliotek szkolnych, wyposażenie; pismo właścicieli działek położonych 
przy ul. Rajgrodzkiej dotyczące przesunięcia linii zabudowy, które kieruje do Komisji Rozwoju. Jest to 
wniosek o zmianę planu zagospodarowania przestrzennego, iż chodzi o sytuację, w której linia zabudowy
jest bardzo mocno odsunięta od ul. Rajgrodzkiej. Pan Przewodniczący przedstawił prośby osób 
zamieszkałych przy ul. Konarskiego w sprawie działki, która ma być przeznaczona na łącznik między 
ul. Konarskiego, a właściwie ma stać się częścią ul. Konarskiego i dochodzić do ul. Nadrzecznej; petycję 
w tej samej sprawie podpisaną przez mieszkańców ul. Konarskiego. Poinformował, że są to wnioski 
przeciwne sobie, ponieważ jedni mieszkańcy wnioskują o realizację inwestycji w formie założonej 
w projekcie, a druga grupa mieszkańców jest temu przeciwna /4:57:14/.
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /5:06:29/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w kwestii dołączonych 
dokumentów jest jeszcze w systemie e-Sesja dostępna skarga przesłana przez Samorządowe Kolegium 
Odwoławcze /5:06:31/.
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /5:06:46/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:06:49/.
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /5:06:50/.
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:06:53/.
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /5:06:54/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:06:55/.
 
Głosy z sali /5:07:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że ww. petycje kieruje do 
Komisji skarg, wniosków i petycji. Udzielił głosu mieszkańcom podpisanym pod tymi dokumentami. 
Otworzył dyskusję /5:07:03/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Mieszkaniec /5:08:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:10:23/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:10:30/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:12:09/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:12:15/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:15:05/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:15:13/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:19:11/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:19:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:21:26/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:21:27/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:21:35/.
 
Głos z sali /5:22:37/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:22:39/.
 
Głos z sali /5:22:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:22:51/.
 
Głos z sali /5:22:52/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:22:54/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:23:12/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:23:13/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:23:15/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:23:50/



 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:24:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:25:13/.
 
Mieszkaniec /5:25:18/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:26:20/.
 
Mieszkaniec /5:26:25/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:27:15/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że oczekuje odpowiedzi na 
interpelację dotyczącą zatrudnionych pracowników. Poinformował, że złożył dwie interpelacje między 
sesjami. Jedna interpelacja dotyczyła strajku w oświacie, utraty wynagrodzeń, przychodów przez 
strajkujących nauczycieli. Zapoznał z odpowiedzią na ww. interpelację i zwrócił się z apelem do 
Burmistrza Miasta o zorganizowanie spotkania z dyrektorami szkół /5:27:34/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:30:57/.
 
Pan Radny Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił drugą interpelację, która
dotyczyła wydarzeń związanych ze zmianą tekstu stanowiska, procedowania nad tym stanowiskiem. 
Przedstawił odpowiedź na interpelację /5:30:58/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:31:50/.
 
Pan Radny Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:31:52/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:32:12/.
 
Pan Radna Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji wróciła do 
sprawy mieszkańców ul. Konarskiego, iż poinformowała, że proponuje razem z Panią Przewodniczącą 
Komisji Rozwoju zajęcie się tym tematem na wspólnym posiedzeniu Komisji, o terminie którego zostaną 
poinformowane wszystkie zainteresowane osoby. Poprosiła o przygotowanie dokumentów na posiedzenie
Komisji /5:32:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:33:38/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza odniósł się do interpelacji złożonej przez Pana 
Adama Sieńko – Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej dotyczącej przedstawienia wykładni prawnej 
Radcy Prawnego, który podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 11 kwietnia podczas procedowania nad 
przyjęciem stanowiska  dotyczącego strajku nauczycieli w wyrażonej ustnie opinii nie zaprotestował 
wobec sposobu i faktu zmiany treści zgłoszonego stanowiska oraz głosowania wyłącznie stanowiska o 
zmienionej treści. Odczytał odpowiedź Burmistrza Miasta na złożoną interpelację /5:33:44/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:37:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:37:07/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:37:08/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:37:14/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:37:17/.
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:37:34/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:37:38/.
 
Głosy z sali /5:40:50/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:40:51/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:40:52/.
 
Pan Radny Leszek Cieślik /5:40:53/.
 
Głosy z sali /5:40:54/.
 
Pan Radny Leszek Cieślik /5:40:54/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:40:55/.
 
Pan Radny Leszek Cieślik /5:40:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:40:57/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /5:41:20/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:43:59/.
 
Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /5:44:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:44:37/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:44:45/.
 
Głosy z sali /5:46:39/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:46:41/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:46:41/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:46:43/.
 
Głos z sali /5:47:41/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:47:42/.
 
Głos z sali /5:47:43/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:47:48/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:47:53/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:47:57/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:47:58/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:48:01/.
 



Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:48:01/.
 
Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:48:04/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:48:05/.
 
Głosy z sali /5:48:06/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:48:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:48:08/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:48:09/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:48:13/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:48:23/.
 
Głos z sali /brak włączonego mikrofonu/ /5:51:04/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:51:06/.
 
Głos z sali /brak włączonego mikrofonu/ /5:51:08/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:51:12/.
 
Głos z sali /brak włączonego mikrofonu/ /5:51:16/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:51:17/.
 
Głos z sali /brak włączonego mikrofonu/ /5:51:19/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:51:21/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:51:24/.
 
Pani Jolanta Oneta Roszkowska poinformowała, że jakiś czas temu złożyła interpelację, w której pytała
Panów Burmistrzów na temat oczyszczalni ścieków. Podziękowała za udzieloną odpowiedź, ale zabrakło 
w niej kilku elementów. Uzasadniła wypowiedź /5:52:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:54:25/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:55:36/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:56:37/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:57:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:57:31/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /5:57:35/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:57:46/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:58:21/.
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:58:40/.
 
Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. /5:58:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:59:40/.
 
Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. /5:59:42/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:59:57/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /6:00:09/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:00:17/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /6:00:20/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:00:21/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /6:00:24/.
 
Głosy z sali /6:00:30/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:00:34/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /6:00:36/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:01:18/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:01:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:02:36/.
 
Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /6:02:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:03:44/.
 
Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. /6:04:01/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:04:45/.
 
Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. /6:04:46/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:05:55/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /6:06:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:06:22/.
 
Pan Adam Sieńko – Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej /6:06:26/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:07:39/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:07:43/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:07:53/.
 



Pani Radna Sylwia Bielawska /6:08:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:08:50/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:09:11/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:09:16/.
 
Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /6:09:21/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:10:04/.

 

Pani Radna Sylwia Bielawska /6:10:08/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:10:40/.

 

Pan  Adam  Wysocki  –  Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa  i Ochrony
Środowiska /6:10:58/.

 

Pani Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:11:25/.

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:11:40/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:12:35/.

 

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /6:12:50/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:14:04/.

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:14:08/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:14:22/.

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:14:23/.



 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:14:36/.

 

Głosy z sali /6:14:38/.

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:14:40/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:15:07/.

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:15:09/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:15:12/.

 

Pani Radna Alicja Dobrowolska /6:15:23/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:15:41/.

 

Mieszkaniec /6:15:55/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:18:58/.

 

Mieszkaniec /brak włączonego mikrofonu//6:19:18/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:19:24/.

 

Mieszkaniec przekazał dokumenty /6:19:28/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:20:00/.



 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:20:16/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:21:21/.

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:21:28/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:22:40/.

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:22:45/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:22:45/.

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:22:47/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:23:57/.

 

Pani  Wioletta  Mursztyn  –  Prezes  Augustowskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego
„Kodrem” Sp. z o.o. /6:24:53/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:25:47/.

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:25:57/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:29:12/.

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /6:29:21/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:29:38/.



 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /6:29:40/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:29:42/.

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /6:29:44/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:29:45/.

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /6:29:46/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:29:46/.

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /6:30:00/.        

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:30:01/.

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /6:30:01/.        

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:30:03/.    

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /6:30:05/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:30:10/.

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /6:30:29/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:31:21/.



 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /6:31:28/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:31:30/.

 

Pan Dariusz Ostapowicz /6:31:53/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:32:21/.

 

Pan Radny Tomasz Miklas /6:33:13/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:33:55/.

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /6:34:00/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:35:10/.

 

Pan Radny Mirosław Zawadzki /6:35:15/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:35:53/.

 

Mieszkaniec /6:35:59/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:38:52/.

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:39:02/.

 

Głos z sali /6:39:22/. 



 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:39:25/.

 

Mieszkaniec /6:39:28/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:39:29/.

 

Mieszkaniec /6:39:32/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:39:44/.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:39:47/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:39:47/.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:39:50/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:42:14/.

 

Mieszkaniec /brak włączonego mikrofonu//6:42:17/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:42:19/.

 

Mieszkaniec /brak włączonego mikrofonu/ /6:42:39/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:42:44/.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:42:46/.



 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:43:35/.

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /6:43:51/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:44:28/.

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:44:32/.

 

Głosy z sali /6:45:30/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:45:32/.

 

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  odniósł  się  do  interpelacji  Pana Adama  Sieńko  –
Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  sprawie  otrzymanego  pisma.  Poinformował,  że  zostanie
powołany rzeczoznawca, który stwierdzi, czy wejście na obiekt grozi niebezpieczeństwem. Jeżeli nie ma
takiego niebezpieczeństwa,  to będzie uprawniony do tego, jak rozumie,  żeby nie wykonywać zaleceń
Wojewódzkiego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego.  Poprosił  Pana Sławomira  Sieczkowskiego  –
Skarbnika Miasta o udzielenie odpowiedzi na zapytanie dotyczące stanu zatrudnienia i kosztów /6:45:38/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:47:39/.

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  odpowiedział  na interpelację  Pana Adama Sieńko –
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Poinformował, że kwoty na wynagrodzenia i stan zatrudnienia są
wnikliwie analizowane. Przedstawił ten stan w trzech ujęciach czasowych, czyli na koniec 2017 było to
91 osób; 18 listopada 2018 r. – 84 osoby;  30 maja 2019 r. – 85 osób. Omówił koszty, wydatki ujęte w
budżecie /6:47:44/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:49:57/.

 

Pani  Radna Izabela Agnieszka Piasecka  zwróciła  uwagę na brak reakcji  na  interpelację  dotyczącą
siłowni przy Szkole Podstawowej Nr 6.  Po złożeniu interpelacji  rozmawiała  w tej  sprawie z  Panem 
Zastępcą Burmistrza, z Panią Dyrektor Szkoły, a ostatnio z Panem Burmistrzem, który obiecał, że sprawa
będzie załatwiona. Zbliżają się wakacje, a siłownia w dalszym ciągu nie jest dostępna  /6:50:02/.



 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:50:53/.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:50:58/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:53:36/.

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:53:37/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:53:38/.

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:53:41/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:54:38/.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:54:43/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:56:41/.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /6:56:49/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:58:28/.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:58:30/.

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:59:15/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:59:17/.



 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:59:19/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:59:31/.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:58:37/.

 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:00:26/.

Ad. pkt 10 
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad/7:00:36/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad zamknął 
obrady X sesji Rady Miejskiej w Augustowie /7:00:36/.

          Przewodniczący
Rady Miejskiej w Augustowie

Marcin Kleczkowski

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu,


